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Ondenverp: Beantwoordíng vragen PvdA ex artikel 41 Reglement van orde inzake
huisartsenschaarste in Zuidoost-Drenthe

Geachte dames Hummel, Bakker en Horasan,

Op 19 januari jl. ontvingen wij uw schriftelijke vragen over huisartsenschaarste in

Zuidoost-Drenthe, naar aanleiding van een artikel in het Dagblad van het Noorden d.d
14 januari 20'12. Uw vragen beantwoorden wij als volgt.

Vraaq 1

Bent u op de hoogte van de inhoud van dit artikel?

Antwoord 1

Vraao2
Bent u op de hoogte van de problematiek omtrent de beschikbaarheid van huisartsen
in Zuidoost-Drenthe?

Antwoord 2
Ja.

Uw statenfractie heeft eerder schriftelijke vragen gesteld over het tekoft aan
huisartsen in Drenthe. Daarbij hebt u ook vragen gesteld over de inspannin-
gen die de provincie doet over deze thematiek. Graag verwijzen wij u naar on-
ze uitvoerige schriftelijk beantwoording in onze brief, d.d.2 juni2010, kenmerk
22/5.2/2010006214 (zie bijlage). De híerin beschreven provinciale rolten aan-
zien van deze problematiek geldt nog sfeeds.

Ja.
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Vraao 3

Bent u het met de PvdA-fractie eens dat dit een onwenselijke situatie is?

Antwoord 3
Wij delen uw bezorgdheid over bereikbaarheid van huisartsenzorg in deze re-
g¡o.

Yraao 4

Zijn er in andere delen van de Drenthe ook huisartsentekorten of worden die ver-
wacht?

Antwoord 4
Ons zijn geen berichten bekend over huisartsentekorten in andere delen van
onze provincie.

Vraaq 5

Vindt u het, net als wij, in relatie met het tekort in Drenthe, ook wrang dat er in andere
delen van het land een overschot is aan huisartsen?

Antwoord 5
Ja, dat vinden wij ook en wfi delen uw zorgen omtrent de huisartsenschaarste
in de regio Zuidoost-Drenthe.

Vraaq 6

Bent u bereid om met betrokken partijen (zorgverzekeraars, huisartsenverenigingen,
opleidingsinstituten) te onderzoeken welke maatregelen getroffen kunnen worden om
deze ontwikkeling te keren?

Antwoord 6
Wij hebben als provincie geen rol in het vestigingsbeleid van huisaftsen.
Desalniettemin willen wij in onze contacten met relevante actoren en netwer-
ken aandacht vragen voor deze ongunstige ontwikkeling.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

coll.

secretaris voorzitter
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Onderwerp: Beantwoording vragen ex artikel 41 Reglement van orde inzake het

(dreigende) tekort aan huisartsen in Drenthe

Geachte heren Beerda en Huizing,

Op 6 mei jl. ontvingen wij uw schriftelijke vragen over het (dreigende) tekort aan huis-

artsen in Drenthe. Uw vragen op basis van artikel 41 Reglement van orde beantwoor-

den wij als volgt.

Vraaq 1

ls het college bereid om in gesprek te treden met Zorgbelang en de zorgverzekeraars

om het probleem van het huisartsentekort in kaart te brengen en op de politieke agen-

da te zetten?

Antwoord 1

Wij delen uw bezorgdheid over de genoemde problematiek.

Tijdens de conferentie van Zorgbelang Drenthe op 28 aprilil. over de bereik'
baarheid van de huisartsenzorg, zijn de signalen over de genoemde proble-

matie k breed bekendge maakt. Hierbij wa s zowel de Landeliike Vere niging

voor Huisaftsen alsook Marketing Drenthe aanwezig. Zorgbelang is al eerder

over deze problematiek geïnformeerd en is reeds in gesprek met de Kring

Drentse Huisartsen.

Half juni wordt dit onderwerp tijdens een gezamenliik overleg van ProGez,

Achmea, de Kringen Drenthe en Zwolle/Flevoland en Zorgbelang Drenthe

besproken.
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Het dreigend tekort aan huisartsen pasf niet in onze visie en doelen zoals
benoemd in de Sociale Agenda 2009-2012. ln het kader van het door uw sta-
ten op 17 februari 2010 vastgesfe/de document PNS, rnclusief amendement,
zijn op het terrein van sociaal beleid vijf punten genoemd, waarbij in het kader
van zorg uitsluitend zorgbelang op noordelijke schaal genoemd wordt. Zoals
hiervoor aangegeven is, pakt Zorgbelang Drenthe de genoemde problematiek
al op.

ln het verlengde hiervan ligt er voor ons dan ook geen signaleringsfunctie
zoals benoemd in Provincie Nieuwe Stijlen daarmee geen rolom daarin
agendasettend dan wel regisserend en ondersteunend op te treden. De
provincie heeft geen enkele rol in het vestigingsbeleid van huisartsen. De
markt wordt gereguleerd door de zorgverzekeraars en de huisartsen zelf.

Vraaq2
ls het college bereid over deze thematiek in gesprek te gaan met de Drentse gemeen-
ten om te bezien of er gezamenlijke stappen richting oplossing gezet kunnen worden?

Antwoord 2
Zie antwoord 1.

Momenteel is de problematiek met name rondom Emmen en Coevorden
groot. Deze gemeenten zijn bekend met dit onderwerp en zijn hierover reeds
in gesprek, onder andere met de lokale afdeling van de landelijke huisartsen-
vereniging. Gemeenten geven wel aan dat het voortouw bij de huisartsen zelf
Iigt.

De vestiging van huisartsen is een eigen verantwoordelijkheid van de be-
roepsgroep (deelname in huisarfsen post, vervangingsregeling), waarbij de
zorgverzekeraar tevens een rolspeelf. Een goede infrastructuur van medische
voorzieningen is in het belang van de burger en daarmee een zorg van de
gemeente. Elke gemeente neemt haar eigen maatregelen binnen haar moge-
lijkheden. De mogelijkheden liggen onder andere op het terrein van het bieden
van gunstige praktijkvestigingslocaties en -voonilaarden en promotie. ln den
Iande ondersteunen gemeenten de ontwikkeling van "huisartsen onder een
dak" om onder andere deeltijdhuisartsenwerk mogelijk te maken.
Het dreigende tekort is mogelijk een onderwerp dat gemeenten zelf kunnen
inbrengen bij de Vereniging van Drentse Gemeenten (VDG).

Vraaq 3

ls het college bereid om met de huisartsen, Zorgbelang en Marketing Drenthe in ge-

sprek te gaan om te bezien of er in de beeldvorming van net afgestudeerde huisartsen
een positieve draai ten aanzien van vestiging in Drenthe gegeven kan worden?

Antwoord 3
Zie antwoord 1.

Marketing Drenthe staat voor algemene imagoverbetering van Drenthe.
Tijdens de conferentie van Zorgbelang op 2B april jl. over de bereikbaarheid
van de huisartsenzorg zijn de signalen over de genoemde problematiek breed
be ke ndge maakt. Hierbij wa s zowel d e La nd elijke Vere nig ing voor Hu isartse n

alsook Marketing Drenthe aanwezig. Marketing Drenthe heeft aangegeven dat
er twee beurzen zijn geweest waar een delegatie van de Huisartsen Kring
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Drenthe aanwezig was. Hierbij is gebruikgemaakt van de imagocampagne en
bijbehorende huisst'tjl van Drenthe. Ook is er een advertentie in Drenthe-stijl

ontwikkeld (op kosten van de huisartsenvereniging) en geplaatst in het tijd-
schrift'Arts en auto'. Op initiatief van de Drentse huisartsen zijn er nog ge-

sprekken om te kijken welke (promotie)mogelijkheden er nog meer zijn. Dit
zou eventueel ook nog breder getrokken kunnen worden naar andere be-
roepsgroepen. Marketing Drenthe heeft een faciliterende rol met haar imago
campagne, imagoconcept en netwerk.

Vraag 4
ls het college bereid om met de RuG in overleg te treden om binnen de opleiding voor
huisarts specifiek aandacht te geven aan de plattelandshuisarts, eventueel met finan-
ciële ondersteuning en wellicht een Drentse leerstoel op dit terrein?

Antwoord 4
Hoewel wfi uiteraard altijd bereid zijn in overleg te treden met de RuG, zien wij
op dit onderwerp geen rol voor de provincie. Zie antwoord 1.

Vraaq 5

ls het college bereid PS over bovenstaande kwesties en de behaalde resultaten te
informeren?

Antwoord 5
Aangezien wfi in de beschreven problematiek geen rol voor de provincie zien
(zie antwoord 1) is dit niet van foepassrng.

Hoogachtend

gedeputeerde staten van Drenthe,

secretaris voorzitter

Bijlage(n)
jk/coll.



 STATENFRACTIE DRENTHE 
 

Aan de voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe 
De heer J. Tichelaar 
Postbus 122 
9400 AC  Assen 
 
 
 
Emmen, 17 januari 2012 
 
Betreft: schriftelijke vragen van PvdA-fractie over huisartsen-schaarste in Zuidoost 
Drenthe 
 
 
Geachte heer Tichelaar, 
 
In het dagblad van het Noorden van 14 januari jl. stond een artikel over een bewoner 
van een aanleunwoning van Zorgcentrum de Holdert in Emmen die al enige tijd 
tevergeefs zoekt naar een vaste huisarts. In datzelfde artikel staat dat Zuidoost 
Drenthe al jaren kampt met een chronisch tekort aan huisartsen en dat er meer van 
dit soort gevallen zullen volgen als hierin geen verandering komt. 
 
Vragen: 
 

1. Bent u op de hoogte van de inhoud van dit artikel? 
2. Bent u op de hoogte van de problematiek omtrent de beschikbaarheid van huisartsen 

in Zuidoost Drenthe? 
3. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat dit een onwenselijke situatie is? 
4. Zijn er in andere delen van Drenthe ook huisartsentekorten of worden die verwacht? 
5. Vindt u het, net als wij, in relatie met het tekort in Drenthe, ook wrang dat er in andere 

delen van het land een overschot is aan huisartsen? 
6. Bent u bereid om met betrokken partijen (zorgverzekeraars, huisartsenverenigingen, 

opleidingsinstituten) te onderzoeken welke maatregelen getroffen kunnen worden om 
deze ontwikkeling te keren? 

 
Namens de fractie van de PvdA 
 
Trijntje Hummel 
Maaike Bakker 
Reyhan Horasan 
 


